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Vragen, meer informatie? Contacteer ons! 

 

Verduidelijking van de president van de 
eetzaalcommissie betreffende de koffie-
prijs 
 
 
De eetzaalcommissie bestaat uit 6 leden                               
(3 ACLVB/2 BBTK/1 LBC-NVK). 

  

Op 25 juni 2019 vond een vergadering plaats. Waren      
aanwezig: 1 vertegenwoordiger van LBC-NVK,                      
1 vertegenwoordiger van BBTK en 3 vertegenwoordigers 
van ACLVB.  

  

Tijdens deze vergadering werd er een gedetailleerd        
financieel plan voorgesteld aan de aanwezigen met daarin 
de diverse scenario’s op lange termijn.  

  

Om op lange termijn gratis koffie te kunnen voorzien,    
werden er aanzienlijke kortingen onderhandeld met      
verschillende leveranciers.  

Gratis koffie is mogelijk dankzij: 

- deze kortingen 

- de facturatie aan het management  

- het bedrag van de reserve dat we van de auditor volledig 
moeten benutten  

 
Alle vertegenwoordigers van de 3 syndicale organisaties, 
die aanwezig waren op deze vergadering, hebben hun ak-
koord gegeven voor deze maatregel. Diezelfde dag heb ik 
de directie op de hoogte gebracht. De kortingen werden 
eveneens besproken met de financieel directeur van 
Smals.  

Aangezien er unanimiteit was, heb ik de implementatie 
van deze maatregel gecommuniceerd  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ik ben verbaasd dat de voorzitters van het ABVV en ACV 

niet naar mij toe zijn gekomen in plaats van naar de       

directie te gaan. De vakbondsorganisaties hebben          

beslissingsmacht in de eetzaalcommissie. Door een besluit 

door te verwijzen naar de ondernemingsraad, een paritair 

comité, wordt de Directie beslissingsbevoegdheid gegeven 

over de activiteiten en besluiten van de eetzaalcommissie. 

We zullen in de toekomst zien of deze keuze gunstig is voor 

het welzijn van het personeel. 

 

Ten slotte delen wij u mee dat de andere sociale partners 

zich niet houden aan een aantal artikelen van de        

reglementen van de eetzaalcommissie en                  

overeenkomsten die zijn gesloten in verband met de     

nietigverklaring van het besluit om gratis warme dranken 

aan drankautomaten toe te kennen.  

Ik betreur het besluit van de BBTK en LBC-NVK om het   
personeel gratis koffie te ontnemen. Dit brengt op geen 
enkele wijze de organisatie van het personeelsfeest in   
gevaar. 

Sinds 2012 hebben we 3 van de 6 vertegenwoordigers in 
de commissie voor het personeelsfeest en het               
voorzitterschap. Denkt u echt dat het ons doel is om dat af 
te schaffen ? 

 

                                                     Fabrice Lejeune 

                                                     ACLVB@Smals voorzitter 


